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Yhdenvertaisuus Labralla 

- Sovitaan uusi siivouspäivä, 2.3. → pitää varmistaa koko hallitukselta vielä 

- Asukkaiden ja alueen toimijoiden kanssa on lisätty yhteistyötä 

- Roihuvuoriseuran terveisiä: Olisi kiva vuokrata Labraa  

- KARONKKA 8.3. ROIHUVUOREN KIRJASTOLLA 

 

Mahdollinen sihteerin vaihto  

- Nimetään yksi nuorista uudeksi sihteeriksi ja vapautetaan edellinen sihteeri 
virasta 

Näyttelyt ja tapahtumat 
 

Näyttelyslotit 
 

- Kaksi juuri maahanmuuttanutta 17v. pitää näyttelyn helmikuussa  
- “Freedom” 2.3. ripustus 

- Myös Hertsiin on siirretty yksi näyttely (tai taiteilijan toivoessa Labralle 
toukokuussa) 

 
- Nuorten Taide Nyt 2025 -kuulumisia: avajaiset 22.5. klo 17-19 Kanneltalolla 

- Lähtisikö näyttelytyöryhmä tai koko hallitus katselemaan? 
- Avoin näyttelyhaku -ilmoittautumiset harrastukset.hel.fi kautta tietosuojan 

vuoksi 
- Käytämme tätä tietoturvan takia 

 
 
Kaamoskaronkka 
 

- Oli kivaa, onnistunut tapahtuma, tekisimme mielellämme ensi vuonna 



- Ensi kerralla parempi markkinointi ja enemmän aikaa valmistautua 
- Jos Roihuvuoriseura haluaa järjestää Tuhkimon Puistossa vielä Joulupolun, 

voisimme yhdistää voimamme ja tehdä iiiiison tapahtuman yhdessä 
- Ensi vuonna aloittakaamme jo elokuussa 

 
Hiihtoloma 

- Kepparileiri ma-ke 
- Improvisaatioleiri hiihtoloman alkuun 
- Keravan Aristoteleen harkat tiistai-iltana 
- Kirjoittajaklubi ehkä 

 
Kesätyörekry aukeaa 

- Aukeaa 3.2. → tulee muutama nuori tekemään taidetta kesätyönä 

→ LISÄTIETOA ENSI KOKOUKSESSA 

 
Roihuvuoren kirjamessut, 29.3.2025 

- Poistokirjainstallaatio (tehdään edellisenä viikonloppuna työpajassa, nuoria 
voisi olla ohjaajina tässä ja yhteistyöhön voisi kutsua kirjastoa) 

- Nuori ohjaa 
- Kirjastoon on oltu yhteydessä ja kyselivät lisätietoa 

- Poistokirjoja on Labralla, Hertsin kirjastossa jne. 
- Kirjansidontatyöpaja 

- Nuoren äiti vetäjänä? → asia tarkistetaan 

- Kirjoittajaklubi voisi olla osa perjantain ohjelmaa 
 

- Ohjaajaa toivotaan osallituvaksi 
 
Hanami, 10.5. 

- Valo- ja liikeimprovisaatioteos voisi saada jatkoa ja kasvaa Hanamissa 
- Yö-Hanami 

- Etenee hyvää vauhtia Roihuvuori Seuran kanssa 
- Nuori jatkaa hoitamista ja seuran jäsen auttaa 

Keväälle hallituksen virkistäytymispäivä 18.5., viimeinen sovittu kokouspäivä 

- Ehdotettiin escape room, hohtogolf, korealainen ruoka 
- Päätettiin palata tähän ensi kerralla. Jokainen voisi miettiä ehdotuksia. 

Otetaan selvää budjetista.   

Roihuvuoren kyläjuhlat elokuussa 

- Halutaanko osallistua? 

Halutaanko hallitushommat aloittaa jo elokuussa ensi vuonna? 

- ASIAAN PALATAAN ENSI KOKOUKSESSA, kaikki voivat pohtia 



Valokaluston tilanne 

24.1. on käynyt Narrin työntekijä katselemassa 

- Valaisimet laitettu kuntoon, mutta valaisimissa tai DMX-piuhoissa on 
mahdollisesti vikaa 

- Valopöydän liu'uissa on kosketushäiriöitä 

 

Vuosikalenterin tsekkaus 

- Kaikki katsovat sen itsenäisesti ja kommentoivat 

Yhteistyö (alueella) 

Yhteisötapaamisen kuulumiset 

● Roihuvuori Seura 

o Kutsu karonkkaan 8.3. 

● Rio ja Poppis 

● Hyvään päätyyn -kollektiivi → 8.2. asti Vuotalolla  

 

 

Elokuvalisenssikuulumisia 

“Elokuvanäytöksiä olisi kerran kuussa, ja toivottu alkamispäivä olisi ke 5.3., ja 

toki olisi kätevää, jos näytökset olisivat aina samaan aikaan (esim. kuukauden 

1. keskiviikko). Keväällä voisi olla kolme teemoitettua elokuvanäytöstä, joissa 

lyhyt alustus ennen elokuvaa ja lyhyt keskustelu elokuvan jälkeen. 

Ajattelimme, että ensimmäisessä näytöksessä voitaisiin esittää Call me by 

your name -elokuva, jonka teemoina on mm. (seksuaalinen) identiteetti ja 

ilmaisu. Syksylle voisi lisäksi tulla näytöksiä roihuvuorelaisten (ja lähialueiden) 

elokuvantekijöiden omasta tuotannosta myös. Elokuvien valinnassa 

huomioitaisiin nuoret erityisenä kohderyhmänä, mutta samalla tavoitellaan 

myös muita ikäryhmiä. Elokuvakerhon tavoitteena olisi elokuvakulttuurin 

edistäminen eli tarjota myös sellaisia elokuvia nähtäväksi, joita kohderyhmät 

eivät ehkä muuten katsoisi – samalla toki pyrkien tekemään näytöksistä 

houkuttelevan kokemuksen.”  



Edellinen viesti tuli Roihuvuoriseuralta.  

Ehdotettiin muuta päivää kuin keskiviikkoa (ei haluta tinkiä nuorten 

yhteisöllisestä työhuoneesta), johon vastattiin, että torstaikin sopii. 

Viikonloppukaan ei mahdoton, mutta mielellään arki iltaa toivottiin. 

Ehdotetaanko, että torstaisin voi toimia kerran kuussa. Viikonloppuisin voisi 

olla enemmän tapahtumallisia, esim. lyhytelokuvia tai dokumenttielokuvia tai 

nuorten toiveesta tulleita leffailtoja.  

 

Somen/mainonnan kuulumisia 

- Some-kokous peruuntui. Katsotaanko tänään kokouksen jälkeen → ke 5.2. 

- Kuulumisia tietoturvasta 
- Gmail ei onnistu, koska on tietoturvaton 

- Voidaan tehdä gmail saadaksemme sometilejä → Nimen pitäisi 

ehkä olla jotain randomia, ettei kukaan vahingossa laita meille 

viestiä 

- Pitää kysyä kaupungilta, miten Instagramin tietoturvallisuus on 
huomioitu noin muuten kaupungin tileillä 

- Olemassa oleva ig-tili voitaisiin siirtää hallitukselle 
- JOHTOPÄÄTÖS: Emme perusta gmailia vaan käytämme 

Instagramia ohjaajan s-postin kautta ja selvitämme onko 
uuden facebook-tilin perustaminen mahdollista 

→ ASIAAN PALATAAN 

Ensi vuoden tavoitteet ja toiveet → PALATAAN ENSI KOKOUKSESSA 

Valitaan näistä mitä lähdetään ensimmäisenä kehittämään: 

● Keskiviikon yhteisöllisen työhuoneen kehittäminen  

● Näyttelytoiminnan kehittäminen → Nuori Taide Nyt osaksi toimintaa  

● Kaamostapahtuma ja sen kaltaiset tapahtumat osaksi toimintaa, missä 
paikalliset nuoret taiteilijat pääsevät matalalla kynnyksellä myymään 
teoksiaan. 

● Viedään Kulttuurilabrassa testattua toimintaa muihin tiloihin → Labra Box 

● Saavutettavuuden lisääminen (asukkaat, erilaiset nuorten ryhmät, eri ikäiset 
nuoret, kulttuurinen moninaisuus, eri taitotasot huomioitu, perhetapahtumat, 
palvelutaloyhteistyö) 

● Yhteistyön lisääminen alueella elokuvalisenssi toimintaan. Ohjaaja ottaa 
yhteyttä Silmuun, miten heidän prosessinsa eteni. Hallituksen nuori ja alueen 
asukas lähtevät yhdessä edistämään leffatoimintaa.  

● Tutustutaan rasisminvastaiseen tutkijaan 



 

Näyttelyvalvoja -projektin kuulumisia 

● Yksikön päällikkö on näyttänyt alustavasti vihreää valoa. Valmistellaan, mitä 
gallerian aukioloaikojen lisäämisellä pyritään saavuttamaan.   

● Kutsutaan uusi tiimiesihenkilö hallituksen kokouksiin mukaan.  
● SEURAAVAAN KOKOUKSEEN LIITTYY TIIMIESIHENKILÖ 

 

Muut vuoden aikana edistettävät asiat  

● Esteettömyys 

- Etuovelle on valettu betoniramppi. → Asia etenee myöhemmin keväällä 

- Pitäisi saada tarkastus tilan esteettömyydestä asiantuntijalta. 
- Sisäänkäynnin kynnykseen on muovinen ramppi, joka helpottaa 

ainakin roudauksia. 
 

- Lattioilta tavarat pois. Hyllyjä on lisätty sosiaalitilaan. Suunnitellaan teosten 

säilytykseen hylly keittiötilan nurkkaukseen. → ASIAAN PALATAAN ENSI 

KOKOUKSESSA 

 

● Yöpyminen tilassa 

● Labran säilytystilan järjestely → PALATAAN ENSI KOKOUKSESSA 

 
 

Hankintoja 

(Uusia hankintoja tehdessä on muistettava, ettei labra ole säilytysvarasto ja 
päätila tulee tarvittaessa saada tyhjennettyä kokonaan) 
 

- Sermikysymyksen tilalle ehdotus: 
- Hankitaanko vahvat magneetit ja verhot, joilla tilaa voi muokata  

 

→ TÄHÄN TEHDÄÄN ESITYS, JOLLA KONKRETISOIDAAN IDEAA 

 
- Uusien tuolien valinta  

- Viime kaudelta; tuolien tulisi olla sellaiset, että niillä on hyvä istua pitkiä 

aikoja ilman pöytää, tai muuta tukena + säilytettävyyden pitää olla 

hyvä. → PALATAAN ENSI KOKOUKSESSA 

 
- SUPER CLAMP -hankinta valaisimia varten, maksaa 260 euroa 



- Ehkä tarvitaan uusia DMX-piuhoja 

Muut esille tulevat asiat ja asioita seuraavaan kokoukseen 

- Ensi kaudelle pidempi kokousaika 2,5h tai kokouksia 2x kuussa? 

→ PALATAAN ENSI KOKOUKSESSA 

 

Päätetään kokous ajassa 13:11 

Seuraava hallituksen kokous 2.3.2025 klo 11–13.  



 
 
 

 


